
Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2012. január 26-án 8:30 órai kezdettel 
megtartott soros nyílt ülésének

Tárgysorozata: 

Jegyzőkönyve: 

Határozatai: 1-21

T á r g y s o r o z a t a

Interpellációk, kérdések

1.) Tsp. Előterjesztés Lakosok beadványára
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

 2.) Tsp. Előterjesztés haszonbérleti kérelmekre
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

 3.) Tsp. Előterjesztés Monorierdő 290. hrsz.-ú ingatlannal kapcsolatos kérelemre
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

 4.) Tsp. Előterjesztés Csicsergő Óvoda épület feltüntetésére
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

5.) Tsp. Tájékoztatás Monorierdő 4-es számú főút belterületi szakaszának 
áthelyezéséről
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

6.) Tsp. Tájékoztatás a védőnői tanácsadói helyiség ellenőrzéséről
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

7.) Tsp. Előterjesztés a 2012. évi temetési segély összegének megállapítására
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

8.) Tsp. Előterjesztés a 2012. évi csatornadíj emelésére
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

9.) Tsp. Előterjesztés Badár Irén kérelmére
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

10.) Tsp. Előterjesztés jogszabályi változásokról
Előterjesztő: Vargáné Vass Éva jegyző 

11.) Tsp. Egyebek

Monorierdő, 2012. január 31.
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Juhász Sándor
  polgármester

JEGYZŐKÖNYV

Készült: Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2012. január 26-án 8:30 
órai kezdettel a Polgármesteri Hivatal dísztermében megtartott soros nyílt üléséről.

Jelen vannak: Juhász Sándor polgármester,  Dr. Páczi Antal alpolgármester, Borbás Elvira, 
Dzsupin Imréné, Dr. Pácziné Félix Anna, Szalai Gábor , Szente Béla képviselők

Meghívott: Darabánt László Zoltán körzeti megbízott 

Tanácskozási joggal megjelent: Vargáné Vass Éva jegyző

Megjelentek: Sahin-Tóth  Jenőné  pénzügyi  csoportvezető,  Hényel  Krisztiánné  igazgatási 
csoportvezető, 

Juhász Sándor: köszönti a megjelenteket. Külön köszönti Darabánt László Zoltán körzeti 
megbízottat. 
Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel 7 fő képviselő jelen van. A jegyzőkönyv 
hitelesítésére felkéri Dr. Pácziné Félix Anna és Szalai Gábor képviselőket. A jegyzőkönyv 
vezetésére felkéri Derján Hajnalkát. Ismerteti a napirendi pontokat. 

Juhász Sándor: javasolja, hogy a 10. Tsp. legyen a Tájékoztatás a jogszabályi változásokról 
c. előterjesztés, melynek száma 1-17/2012. 11. Tsp. lesz az Egyebek.

A  Képviselő-testület  a  napirend  módosítására,  a  jegyzőkönyv-hitelesítők,  valamint  a 
jegyzőkönyvvezető személyére tett javaslatot 7 igen szavazattal elfogadja.

Interpelláció

Borbás  Elvira:  a közmeghallgatáson elhangzott  a  lakosság  részéről,  hogy a  Képviselő-
testületi ülések 8 órai kezdése nem segíti elő a lakosság teljes körű tájékoztatását, mert nem 
tudnak részt venni. Ezért javasolja az SZMSZ módosítását és a testületi ülések kezdését a 
továbbiakban javasolja 14 órára tenni.
A másik,  hogy  a  Képviselő-testület  2012-re  is  javasolta  a  településőr  alkalmazását.  A 
lakosok nem látják a faluban dolgozni a településőrt. Kérdése, hogy mi ennek az oka?
Fakivágás  történt  a  sportpályánál  a  napokban  és  ez  ügyben  több  lakos  megkereste. 
Kérdezték, hogy jogszerű volt-e és volt-e engedély a fakivágásra. 

Juhász Sándor: korábban a Képviselő-testület úgy döntött, hogy reggel 8 órakor kezdődik a 
Képviselő-testületi ülés. A képviselő asszony javaslata SZMSZ módosítással jár. 
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Vargáné  Vass  Éva: a  Képviselő-testület  elé  leghamarabb  a  februári,  vagy a  rendkívüli 
ülésre tudják előkészíteni a rendelet-módosítást. 

Juhász Sándor: egyébként is lesz rendkívüli testületi ülés, a költségvetési rendelet végett. 
Akkor be tudják hozni az SZMSZ módosítást is. 
A településőrrel kapcsolatban elmondja, hogy településőr működik valójában, de nem mint 
településőr,  hanem  mint  fizikai  állomány.  Ennek  megvan  az  oka,  hiszen  különböző 
változások történtek és úgy, mint településőr nem lehet alkalmazni, hiszen ez nem kötelező 
feladatellátás,  nem  fogják  finanszírozni.  Mint  fizikai  állomány,  ellátja  a  településőri 
feladatokat is. 
A  fakivágással  kapcsolatban  elmondja,  hogy  a  Sportegyesület  engedélyt  kapott  a 
fakivágásra,  ami  azt  jelenti,  hogy  3   db  fát  vágtak  ki,  amelyek  veszélyesek  voltak.  A 
homokfoci  pálya mellett  volt  3  db  veszélyes  fa  és  ezeket  szükségszerű  volt  kivágni.  A 
fotókat meg lehet nézni, az egyik fa teljesen ketté volt repedve, a másik száraz volt. A fát 
engedéllyel vágták ki, hivatalosan történt. 
Elmondja, hogy senki miatt nem fogja vállalni a felelősséget, hogyha bárki megsérül. 

Dzsupin  Imréné:  január  hónapban  3  napon  át  több  útszakasz  baleset  veszélyes  volt 
Monorierdőn. A lehullott csapadék miatt ráfagyott az utakra, több lakos jelezte a problémát. 
Kérdése,  hogy  mi  volt  az  oka  annak,  hogy  a  vállalkozó,  akivel  szerződése  van  az 
önkormányzatnak nem takarította le az utakat. 

Juhász Sándor: a vállalkozóval van egy szerződés, ami úgy szól, hogy amennyiben a hó 
vastagságra eléri a 5 centimétert, megkezdi a hóeltakarítást. Nem volt még 5 cm hó, ettől 
függetlenül a vállalkozó a havat elhúzta. A síkosságmentesítés úgy néz ki, hogy tonnánként 
17e Ft -ért szórja ki a sót a vállalkozó. Amikor a síkosság volt, az, aki meg van bízva ezzel, 
hogy jelezzen, abban a pillanatban hívta is őt, hogy mi legyen a sózással. 
Ő  azt  mondta  a  Molnár  Lászlónak,  hogy  nem rendelik  meg  a  sózást.  Az  időjárás  úgy 
mutatkozott és a meteorológia úgy adta elő, hogy a délelőtti hőmérséklet a plusz 10 fokot is 
elérheti délelőtt és kora délután. A síkosság 9 óra körül már megszűnt. Azért nem rendelte el 
a  síkosságmentesítést,  mert  mindenki  a  környezetvédelemről  beszél,  megkérdezi,  hogy 
szívesen veszi  azt  a  lakos,  hogy 40-50 mázsa sót  kiszórjanak az  útra  és  szennyezzék a 
területet. Azért nem történt meg a sózás, mert nem engedélyezte. 

Tájékoztató a lejárt határidejű határidejű határozatokról

Szente Béla: a piac üzemeltetésénél az szerepel, hogy határidő 2012.01 hó soros ülés. Nem 
találta az anyagot.

Juhász Sándor: az előterjesztés el is készült, de olyanokat tapasztalt, amiért úgy gondolta, 
hogy az előterjesztést a napirendi pontról leveszik. Újból át fogják dolgozni az előterjesztést 
és a javaslatokat. Bizonytalan volt a dolog, egyeztetni kell a hivatallal és a jegyző asszonnyal 
és a piac üzemeltetését újból elő fogják terjeszteni. Akár már a rendkívüli ülésre. 

Papp  János: elmondja,  hogy  a  Monorierdői  Hírmondó  számára  szeretne  fényképeket 
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készíteni az ülésről, kérdése, hogy van-e valaki, aki nem járul hozzá.

A Képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

1/2012.(I.26.) Kt. 
határozata 

Monorierdői Hírmondó részére fénykép készítéséről

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy a testületi 
ülésről fényképek készüljenek a Monorierdői Hírmondó részére.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester

  Vargáné Vass Éva jegyző 

1.) Tsp. Előterjesztés Lakosok beadványára

Juhász Sándor: a lakosok közül néhány ember megjelent, hogy megtudják, hogy milyen 
döntést hoz a testület és milyen intézkedéseket tud hozni a Képviselő-testület a lakosság 
érdekében. Ezért hívták meg a körzeti megbízottat, hogy ő is segítsen ebben a dologban. 
Úgy gondolja,  hogy az  új  körzeti  megbízott  a  feladatát  nagyon ügyesen  és  jól  látja  el. 
Igyekszik mindenhol ott lenni, ezért köszönet neki. Meg is kéri a Darabánt László Zoltán 
urat, hogy próbáljon meg valamilyen javaslatot tenni ebben az ügyben. Ez egy nagyon nehéz 
dolog, hiszen lehet azt mondani, hogy egész világon ez a dolog megoldatlan. Nem tartja 
valószínűnek, hogy Monorierdőn ezt a dolgot meg tudják majd oldani, de valamit akkor is 
tenni kell ennek érdekében. 

Darabánt László Zoltán: olvasta az előterjesztésben, hogy gumiégetéssel, hangoskodással 
gondok  vannak  a  Sólyom  utcában  és  környékén.  Tapasztaltak  ilyen  dolgokat  ők  is, 
amennyire lehet intézkedtek is ebben az ügyben. Amióta itt van a közterület-felügyelővel és 
településőrrel is közösen. Az a gond, ha valami égetés van, nagyon ügyesen csinálják, mert 
rátesznek fát és ha bemennek egy ingatlanra, akkor a gazda nincs otthon, senki nem tudja, 
hogy ki gyújtotta meg a tüzet. Az ingatlan tulajdonosával szemben lehetne feljelentést tenni. 
Amikor ott vannak, akkor mindig intézkednek olyan formában, hogy eloltatják a tüzet. Ha 
ezt  esetleg  önkormányzat  segítségével  meg lehet  oldani,  hogy ilyen  esetben az  ingatlan 
tulajdonosát  feljelentsék,  semmi  akadálya  nincs  a  dolognak,  bármiben  nagyon  szívesen 
partner.  A nap 24 órájában sajnos  nem tudnak ott  lenni.  Aki  ilyesmit  bejelent,  vegye a 
fáradtságot és fotózza, videózza le, akár az alapján is meg tudják indítani az eljárást. 

Juhász  Sándor: természetesen  az  önkormányzat  és  a  hivatal  a  feljelentésben  nagyon 
szívesen közreműködik, de kéri a lakosság segítségét is. Ők tapasztalják leghamarabb ezt az 
égetést,  hogy  ott  mi  történik.  Fényképet  kell  készíteni,  hogy  legyen  tárgyi  bizonyíték, 
különben  eljárást  nem  tudnak  ellenük  kezdeményezni.  Természetesen  aki  ezt  megteszi, 
igyekszenek majd a kilétét titokban tartani. Ilyenkor akár megtorlások is jöhetnek, sajnos 

4



képesek  erre  is  ezek  az  emberek.  Az  önkormányzat  és  a  hivatal  hozzájárul  ahhoz,  sőt 
segítenek a feljelentés  megtételében, illetve a büntetőeljárásban.

Dr. Páczi Antal:  úgy néz ki, mintha teljes mértékben a lakosságra ruháznák át, hogy ők 
tegyenek.  Az  önkormányzatnak  is  kellene  tenni  valamit,  többek  közt  a  településőr  és 
hivatalos személyek menjenek oda és a mindenkire vonatkozó rendeleteket be kell tartaniuk. 
Ez vonatkozik a zajrendeletre, a tűzgyújtási rendeletre, és ne a szomszédot kérjék meg, hogy 
jelentse fel,  hanem az önkormányzatnak a dolgozója menjen ki sűrűbben és amennyiben 
néhány büntetés elindulna és kemény büntetést kapott volna, akkor ez biztosan visszatartó 
erő lenne. Az a véleménye, hogy az önkormányzatnak is tennie kell, ezért van a településőr 
és a közterület-felügyelő. Ahol ilyen panaszok vannak, ott sűrűbben kell megjelenni. 

Juhász  Sándor:  amikor  a  lakosság  felhívja  a  hivatalt,  abban  a  pillanatban  kiküldik  a 
településőrt,  de  ahogy  a  körzeti  megbízott  mondta,  tettest  soha  nem  lehet  találni.  Így 
képtelenség vele szemben intézkedni. 

Darabánt László Zoltán:  a másik,  hogy hiába büntetnek meg valakit,  ha életében nem 
dolgozott, jövedelme sincs. Akkor miből fogja azt befizetni. 

Szente  Béla:  lenne  egy  javaslata,  egyetértve  azzal,  amit  az  alpolgármester  úr 
megfogalmazott,  hogy  segíteni  kell  az  önkormányzatnak.  Tervezi,  hogy  március  elején 
legyen egy lakossági  fórum,  polgári  szerveződésként  figyelő  szolgálat  együttműködve  a 
polgárőrséggel  és  rendőrséggel.  Szeretné  megadni  a  segítséget  a  lakosoknak 
magánemberként is és éppen ezért egy újabb lakossági fórumot szorgalmaz. 

Juhász  Sándor:  szívesen  veszik  ezt  a  kezdeményezést  és  minden  segítséget  megadnak 
annak érdekében,  hogy ez  valóban működjön  is.  Sajnos  a  polgárőrséggel  országosan  is 
gondnok  vannak.  A  polgárőrség  egy  társadalmi  munkában  ellátott  feladat.  Már  több 
kerületben és településen a polgárőrséget felfüggesztették. A polgárőrnek egyenruhára van 
szüksége, amit senki nem biztosít. A polgárőrséget a rendőrség veszi kézbe és ő vezényli. 
Maga részéről ezzel nem ért egyet, hiszen ha valaki társadalmi munkában lát el valamit, 
akkor senki nem szabja meg, hogy mikor menjen ki szolgálatba. 

Dr. Páczi Antal: arról kell beszélni, hogy az önkormányzat mit tud tenni és meg kell, hogy 
tegyen.  Az  önkormányzatnak  kell  ott  jelen  lenni  sokkal  többet,  hogy  ezt  ne  csak  a 
szomszédok,  ne  csak a  lakosok,  ne csak a polgárőrség és az  önkormányzat  tegyen meg 
lehetőleg  mindent,  amit  törvényesen  meg  lehet  tenni.  Azt  gondolja,  hogy  a  büntetés 
letöltésének van valamilyen más módja is, de nem tudja, hogy ezt jogilag hogyan lehet. Ha 
pedig nem tud fizetni, be kell vonulnia egy bizonyos helyre, ahol kicsit ül. 

Dzsupin Imréné: kérdése, hogy nincsen semmilyen jogszabály, amivel tudnák ezt a dolgot 
segíteni.   A törvény mindenkire  ugyanúgy vonatkozik.   És  hiába nincsen jövedelme,  de 
biztos lehet találni valami olyat.

Borbás Elvira: a képviselőknek is tennie kellene valamit, első lépésben ki kellene menni és 

5



beszélni  az  emberekkel.  Ha  elmondják  nekik  azt,  hogy  ilyen  és  ilyen  következményei 
vannak a dolognak. 

Juhász Sándor: ez is egy megoldás. Jól tudják azt, hogy mit lehetne tenni, de a törvény 
ezeket a dolgokat nem engedi. 

Vargáné Vass Éva: az önkormányzatnál végrehajtási eljárás kb. 280 db indult az elmúlt 
évben. Ez magában foglalja a közigazgatási és szabálysértési bírságok miatti eljárást is. 
2012.  április  11-én  hatályba  lép  az  új  szabálysértési  törvény.  Eddig  az  időpontig,  de 
legkésőbb  május  31-ig  az  önkormányzatnak,  minden,  az  önkormányzati  rendeletekben 
megjelenített szabálysértési tényállást  ki kell gyomlálnia.  Az önkormányzat hivatala eljár, 
kiszabja a bírságot, az esetek többségében a bírság nem kerül megfizetésre. 
Át lehet változtatni közérdekű munkára. Ha közérdekű munkára változtatják át, napi 5.000,-
Ft a tétele, csak 6 órát dolgozhat és csak akkor, ha az egészségi állapota azt megengedi. Ez 
nagy  adminisztratív  és  emberi  erőforrást  igényel.  Sokba  kerül,  ha  a  közérdekű  munkát 
elvégzi. Elmondja, hogy egy fizikai munkás jelenleg bruttó 93.000,-Ft-ot keres. 

Juhász  Sándor:  ha  közérdekű munkára  fognak valakit,  akkor  annak biztosítani  kell   a 
szerszámot, védőfelszerelést, védőitalt. Ebbe a törvénybe, amit itt alkotnak, így rendet nem 
lehet tenni. 

Borbás Elvira: javasolja, hogy minél előbb történjen meg a tájékoztatás. Péntek 16 órakor 
javasolja, hogy menjenek ki az emberekhez és beszéljenek velük. 

Szente  Béla:  továbbra  is  fenntartja  azt  a  megoldást,  hogy  figyelve  és  a  rendőrséggel 
együttműködve a lakosság hívja fel és tettenérés, mert akkor az már bűncselekmény. Így 
lenne egy elrettentő példa. Ennek folyamatosnak kellene lenni. Egyetért Borbás képviselő 
asszonnyal abban, hogy ki kell menni és beszélni velük. 

Szalai  Gábor:  sajnálja  azt,  hogy  a  Polgárőrségtől  senki  nem  jelent  meg.  Szeretné 
megköszönni a KMB-snek, hogy segíti a lakosságot.  Kéri a lakosokat, hogy jelezzék felé, 
ha történik valami probléma. 

Dzsupin Imréné: valami olyan elrettentő példát kellene statuálni, amivel megértik és ütős. 

Nagy Lászlóné: a jegyző asszony említette az 5.000,-Ft közmunka díjazást. Kérdése, hogy 
hogyan  kell  ezt  érteni.  Véleménye  szerint,  ha  csak  figyelmeztetést  kap  valaki  akkor  is 
érdemes, mert ha figyelmeztetést kap valaki és még egyszer elköveti, akkor már nem kaphat 
még egyszer  figyelmeztetést,  hanem büntetést.  Ez  egy hosszadalmas folyamat.  A másik, 
elhangzott, hogy nincs otthon a tulajdonost, erre is van megoldást. Meg kell nézni, hogy 
tűzrendészeti vagy más  szabálysértés, számos lehetőség van a magyar jogrendben, amivel 
ütköztetni lehet dolgokat.
Ha a közmunka sem megy, akkor ott van az elzárás is. Ez a büntetési forma elég hatásos 
lehet és végre lehet hajtani. 
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Juhász Sándor: két év mire a bíróság tárgyalja. És lehet, hogy annyit mond a bíróság, hogy 
kap 6 hónap felfüggesztettet. 

Nagy Lászlóné: elhangzott az is, hogy igyekszenek mindent megtenni a bejelentő személy 
védelmének érdekében. 
Ha  kifejezetten  kérik  az  adatok  zárt  kezelését,  akkor  köteles  az  önkormányzat  mindent 
megtenni annak érdekében, hogy az adatok ki ne jussanak illetéktelen személynek. Ha mégis 
megtörténik, az nagyon súlyos következményeket vonhat maga után az adatvédelmi törvény 
szerint. 
Több megkeresés érkezett, hogy a KMB-s telefonszámát nem adják ki. Kérdése, hogy így 
van-e ez, ha igen miért. 

Darabánt László Zoltán: aki kéri tőle, annak nagyon szívesen megadja. 

Juhász Sándor: az adatvédelemmel kapcsolatban, hogy az önkormányzatnak kötelessége, 
ez természetes. A rendőrségnek viszont mindenképpen meg kell adni a feljelentőt. Onnantól 
kezdve az adatvédelem a rendőrség dolga. A rendőrség biztosan zártan kezeli. 

Darabánt László Zoltán: elmondja, hogy nemrég változott a törvény, ha az adott hatóság a 
cselekmény tárgyi súlyára tekintettel úgy látja, hogy nincs jelentősége a zárt adatkezelésnek, 
akkor még ha kéri is az állampolgár, az adott hatóság megtagadhatja, illetve azt mondja, 
hogy nem rendeli el a zárt adatkezelést.  

Nagy Lászlóné: kérdése, hogy ez egy szolgálati telefon-e?

Darabánt László Zoltán: ez saját tulajdonú mobiltelefonja, de mivel körzeti megbízott és 
igyekszik a lakossággal jó kapcsolatot kialakítani, ezért megadja a saját mobiltelefonszámát. 
Ha  valamiért  nem  tudja  felvenni  a  telefonját,  akkor  mindig  visszahívja  a  számot, 
amennyiben kijelzi. 

Vargáné Vass Éva: felhívja a figyelmet,  hogy az adatvédelmi törvényt január 1-től nem 
létezik. Információs szabadságról szóló törvény lett.

Nagy Lászlóné: az a törvény ugyanazzal foglalkozik.

Vargáné Vass Éva: azzal is. Nem ugyanazzal. 
2012.04.15-től nincs szabálysértési I. fokú hatóság helyben. A jegyző I. fokú szabálysértési 
hatósági jogköre ez időponttól megszűnik.  
Valóban nem jutott el az elzárásig, azért, mert elmondja, hogy napi 1.000,-Ft-ért üli le a 
kliens a kiszabott pénzbírságot. Csak a kiszabott pénzbírságot lehet leülni, a figyelmeztetést 
nem kell. 

Juhász Sándor:  ezek az emberek megpróbálnak minden segélyt kihasználni. Ha lenne rá 
mód és lehetőség, hogyha a törvény azt megengedné, hogy aki szabálysértést követ el, nem 
kapja  meg  a  lakásfenntartási  támogatást,  munkanélküli  segélyt.  Ha  ezeket  bevezetnék, 
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lehetne intézkedni, de ezekhez az önkormányzat nem nyúlhat hozzá. 

dr. Práczki Péter: egy szabálysértési eljárás, amibe végül is belekényszerítenek valakit, a 
polgármester úr mondta, hogy mi lenne ha visszavonnának ilyen és ilyen jogosítványokat. 
Kérdés,  hogy ebben az  esetben ez  az  ember milyen szituációba fog  kerülni?  Egy olyan 
szituációba fog kerülni, hogy napi szinten nem tudja megoldani ezeket a feladatokat. Ez az 
út semmiképpen nem helyes. Ez a probléma nem csak Monorierdő problémája. Más irányba 
kellene előremozdulni.  Az imént tett  fel  egy cikket  a  monorierdo.uw.hu – ra  egy cikket 
Rozsály városáról., ahol érdekes módon ezek a problémák nincsenek jelen. Azért, mert van 
egy  olyan  integrációs  politika  ezen  az  1000  fős  településen,  amelyben  az  emberek 
bekerülnek a munkába való bevonásra, különböző programok vannak. Vannak olyanok, akik 
úgy gondolja, hogy nem a büntetés politikával tudják a szociális politikát megoldani. Ez két 
teljesen különböző dolog. Büntetéssel nem fogják tudni megoldani és nem tudnak minden 
fához egy rendőrt  odaállítani. Az oktatáson van a hangsúly, vannak települések, ahol már 
nagy előrelépések vannak ezen a szinten. 

Vargáné Vass Éva: elmondja, hogy  Rozsály nem város, hanem község és nincs 1000 fő,  a 
800  lélekszámot sem éri el a település. Ennek a községnek a jegyzője volt 1994. március 1-
től, ezért sokkal többet tud erről a történetről. Ő volt az országban egyedül az a jegyző, aki 
1994-ben  és  1995.  elején  a  természetbeni  juttatások  szociális  rendeletben  történő 
kidolgozását  elvégezte-.  Ennek  a  munkának  részese  is  volt,  ezt  a  munkát  vele  együtt 
indították el.  

Juhász Sándor:  az, hogy mindenbe bevonni őket, meg lehet csinálni, de Monorierdőnek 
sem szántója,  sem erdeje  nincs,  még lehetőség sem nyílik  arra,  hogy ilyen munkába be 
tudják őket vonni. 

Nagy Lászlóné: nem lett kibontva a kérdése, hogy mi van az 5.000,-Ft-tal?

Vargáné Vass  Éva:  naponta  5.000,-Ft-ért  nem csinál  semmit,  aki  közérdekű munkában 
ledolgozza. A közhasznú munkás pedig 93e bruttó fizetésért dolgozik egy hónapban. 
5.000,-Ft-ot dolgozik le a büntetéséből naponta a felelősségre vont személy. 

Nagy Lászlóné: az elzárásnál a napi 1.000,-Ft viszont kevésnek tűnik. 

Borbás  Elvira:  egyetért  a  Práczki  Péterrel  abban,  hogy a  prevenció  nagyon fontos.  Az 
önkormányzat felismerte ezt a problémát és a Környezetvédelmi Bizottság minden évben 
kétszer tart környezetvédelmi napot. Már óvodában el kell kezdeni tanítani a gyerekeket. 
Megköszöni Darabánt úr segítségét, 2-3 alkalommal kellett felhívnia, és pár percen belül ki 
is érkezett vagy ő, vagy a kollégái. 

Rózsa  Péterné  lakos:  elmondja,  hogy tegnapelőtt  két  szomszéddal  arrébb  törtek  be  és 
loptak el bizonyos dolgokat. Pár napja irdatlan autó dübörgés volt, nem lehetett elviselni. 
Másnap reggel  ezt  újrakezdték.  A szomszédját  kérte  meg,  hogy fényképezze  le,  hogy a 
rendszámát  felírják.  Arra  gondolt,  hogy  szándékosan  idegesítik  az  ott  lakókat.  Azelőtti 
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napon ismét füstölés volt. Ezek az emberek hivatkoznak arra, hogy márpedig ő bármikor 
bejön az önkormányzathoz, kap engedélyt arra, hogy zenéljen, mert éppen ünnepel valamit. 
A kerítést megbontják, hogy mit lehet elvinni. 

Szente Béla: egyetért a prevencióval, oktatással, de ezek, akik a problémákat okozzák már 
nem lehet tanítani 16-35 éves korosztály. Nekik már ez a természetes élet sajnos. A legtöbb 
már rég nem jár iskolába sem.

Juhász Sándor: megérti a lakosokat, de az önkormányzatnak nincs saját rendőrsége. Azt 
sem tudja megtenni az önkormányzat, hogy éjjel- nappal ott üljön a Sólyom utca végén és 
figyeljen. 
Ahogy megígérte  megpróbálnak megtenni mindent annak érdekében, hogy segítsenek. 

Rózsa Péterné lakos: szívesen eladná a telkét, de nem tudja kinek, nem veszi meg senki. Itt 
nem lehet lakni. 

Konchidai  Károly  lakos: azért  költöztek  ki  Budapestről,  hogy  jó  levegőn  legyenek. 
Magyarországon már elég sok program elindult és haladnak a jó felé. Itt is folytatni kell, ami 
már elindult, véleménye szerint az oktatás és következetesség az segít. 

Darabánt László Zoltán:  Szabolcs megyében nagyon sok helyen vannak ilyen jó példák. 
Ott a cigányságot sikerült egy olyan szintre hozni, hogy sok magyar megirigyelné, de ehhez 
nem elég maga az önkormányzat, kell akarat a cigányság részéről is és kellenek társadalmi 
szervezetek. Kellenek hozzá az egyházak, iskola. Az új oktatási törvényben benne van az, 
hogy vallás és erkölcstan. Úgy gondolja, hogy erre nagyon nagy szükség van. Szorgalmazná 
a helyi iskolában ezt mindenképpen, hogy igyekezzenek ezt előtérbe helyezni. 
Most  megindultak ismét  annak irányába,  hogy ismét  sorkötelezettség legyen.  Ki  lehetne 
ragadni ezeket a fiatalokat ebből a dologból és perspektívát mutatni, amellyel kiszakítják 
őket ebből a körből. Ez nem helyi probléma, ezt először országosan kell megoldani. Ő ebben 
partner lesz, ha bárki segítséget kér ez irányba annak meg fogja adni.

5 perc szünet

 2.) Tsp. Előterjesztés haszonbérleti kérelmekre
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

Juhász Sándor:  a haszonbérleti kérelmeket minden évben meg kell hosszabbítani, illetve, 
ha új kérelem van, az újaknak szintén bérbe adják a területet. Bácsi Mihály a 351 hrsz.-ú 
ingatlant  szeretné  tovább  bérelni,  Buzási  Alexandra  a  14193  és  14195  hrsz.-ú  szántó 
művelési ágú ingatlant szeretné bérbe venni. Kovács Gábor a 1267 hrsz.-ú ingatlanból 1200 
m2-t  szeretne bérelni,  mely a  Róka utca  környékén helyezkedik el.  A Képviselő-testület 
hozott  egy  határozatot  a  helyi  bérleti  díjakról,  ami  azt  jelenti,  hogy  külterületen  és 
zártkertben 11,-Ft/m2/év a díj, a belterületen pedig 16,-Ft/m2/év a díj. A Pénzügyi Bizottság 
az előterjesztést tárgyalta és javasolja a Képviselő-testületnek elfogadásra. 

9



A Képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

2/2012. (I.26.) Kt.
határozata

Bácsi Mihály haszonbérleti kérelméről

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete bérbe adja a 351 HRSZ.-ú 545 m2-
es beépítetlen ingatlant, Bácsi Mihály 2213 Monorierdő, Gólya u. 18. szám alatti lakosnak 
2012. január 1-től 2012. december 31-ig. A bérleti  díj  összegét  a 220/2011. (XI.15.) Kt. 
határozat  szerint 16Ft/m2/év összegben  határozza  meg.  Felhatalmazza  Juhász  Sándor 
polgármestert és Vargáné Vass Éva jegyzőt a haszonbérleti szerződés aláírására.

Határidő:  Azonnal
Felelős: Juhász Sándor Polgármester

Vargáné Vass Éva jegyző

A Képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

3/2012. (I.26.) Kt.
határozata

Buzási Alexandra haszonbérleti kérelme az 14193 HRSZ.-ú és a 14195 HRSZ-ú 
ingatlanról

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete bérbe adja a 14193 HRSZ.-ú 2489 
m2-es szántó művelési ágú ingatlant, és a a Monorierdő Község Önkormányzat tulajdonában 
álló 14195. HRSZ.-ú 2489 m2-es szántó művelési ágú ingatlant  Buzási Alexandra 2213 
Monorierdő,  Monori  út  14194/2.  HRSZ.  szám alatti  lakosnak  2012.  január  1-től  2012. 
december 31-ig. A bérleti díj összegét a 220/2011. (XI.15.) Kt. határozat szerint 11Ft/m2/év 
összegben határozza meg. Felhatalmazza Juhász Sándor  polgármestert és Vargáné Vass Éva 
jegyzőt a haszonbérleti szerződés aláírására.

Határidő: Azonnal
Felelős: Juhász Sándor Polgármester

Vargáné Vass Éva jegyző

A Képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

4/2012. (I.26.) Kt.
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határozata

Kovács Gábor haszonbérleti kérelméről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  bérbe  adja a  1267  HRSZ.-ú 
beépítetlen ingatlanból 1200 m2-es földrészletet, Kovács Gábor 2213 Monorierdő, Rózsa u. 
28. szám alatti lakosnak 2012. január 1-től 2012. december 31-ig. A bérleti díj összegét  a 
220/2011.  (XI.15.)  Kt.  határozat  szerint 16Ft/m2/év összegben  határozza  meg. 
Felhatalmazza Juhász Sándor  polgármestert és Vargáné Vass Éva jegyzőt a haszonbérleti 
szerződés aláírására.

Határidő:  Azonnal
Felelős: Juhász Sándor Polgármester

Vargáné Vass Éva jegyző

 3.) Tsp. Előterjesztés Monorierdő 290. hrsz.-ú ingatlannal kapcsolatos 
kérelemre
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

Juhász Sándor: ezt a telket parkká minősítették a területrendezés folytán. Kérelmet adott 
be  a tulajdonos,  hogy szeretne építeni  a  telekre,  de  erre  építési  engedélyt  nem kap.  Az 
önkormányzat  vagy megvásárolja  ezt  a  telket  a  tulajdonostól  vagy felkínál  egy hasonló 
értékű ingatlant cserére. A Pénzügyi Bizottság úgy döntött, hogy a Tölgyfa utcai ingatlant, 
az 577 hrsz.-ú ingatlant ajánlja fel  cserére,  ami 544 m2. Ez értékben kb. megegyezik a 
tulajdonoséval. 

Szente Béla: azért javasolták ezt az ingatlant, mert ez beépíthető ingatlan, amit felajánl, az 
pedig parkká van nyilvánítva, soha nem építhető rá semmi. 

Juhász Sándor: ha majd csinálnak egy területrendezési módosítást, akkor lehet rá építeni. A 
pénzügyi helyzet jelenleg nem olyan, hogy egy területrendezést el tudnának végeztetni. Ez 
durván 6M Ft-ba kerülne. 
Szavazásra bocsátja, hogy a Pénzügyi Bizottság által javasolt Tölgyfa utcai telket ajánlják 
fel cserére.

A Képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

5/2012. (I.26.) Kt.
határozata

Monorierdő 290 hrsz.-ú ingatlannal kapcsolatos kérelemről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  –  figyelemmel  a  Pénzügyi  és 
Területfejlesztési  Bizottság  javaslatára  -   a  Monorierdő  290  hrsz.-ú  ingatlanért  cserébe, 
melynek területe 579 m2, a Tölgyfa utcai 577 hrsz.-ú, 544 m2 területi ingatlant ajánlja fel.
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Határidő: azonnal
Felelős:   Juhász Sándor polgármester
                Vargáné Vass Éva jegyző 

 4.) Tsp. Előterjesztés Csicsergő Óvoda épület feltüntetésére
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

Juhász Sándor: a Csicsergő Óvodánál egybe lettek vonva az ingatlanok. A meglévő óvoda 
a Földhivatalnál nincs feltüntetve. Ezt az önkormányzatnak mindenféleképp fel kell tüntetni, 
ennek pénzvonzata  van és anélkül  nem tudják megvalósítani.  Mindent  megtett  a  hivatal 
annak érdekében, hogy hol létezik ennek a kiviteli terve és ki mulasztott. Sajnos az építési 
engedélyt Pilis Város Önkormányzata adta ki, de náluk sem lelhető fel semmilyen irat. A 
kivitelező teljesen elzárkózott az adatszolgáltatástól, így nincs más választás, mint megbízni 
egy építészt, aki az épület vizsgálatát elvégzi, illetve a bejegyzéshez a kérelmeket elkészíti.  
Erre most azért van szükség, mert az óvoda bővítésére be kívánják adni a pályázatot, ami azt 
jelenti, hogy két csoportszobával bővülne az óvoda és ha nincs feltüntetve az óvoda, akkor 
pályázatot sem tudnak benyújtani. Ez sürgős intézkedést igényel. Egy építész vállalta, hogy 
statikailag ezt megnézi és elkészíti a fennmaradási engedélyhez a kérelmeket. Ez bruttó 460e 
Ft-ba kerülne.  

Dr. Páczi Antal: kérdése, hogy nincs-e közelebb tervező és meg lett-e hirdetve. Vagy esetleg 
ismeri a tervet, dolgozott rajta és azért lett ő megjelölve? Honnan került ő ide?

Juhász Sándor: több építészmérnökkel tárgyalta és őt találták a legmegfelelőbbnek, ő már 
az önkormányzatnál több munkát  is  végzett,  többek közt  a  tervfelülvizsgálatot.  Műszaki 
ellenőrként is működött a piac építésénél. Ezért javasolják a Dalosiné Molnár Ilonát, eddig a 
munkáját nagyon jól végezte és panaszmentesen.  

Papp  Krisztina:  elhangzott,  hogy  az  építési  engedélyt  Pilis  Önkormányzata  adta  ki. 
Kérdése,  hogy nem kellene-e a pilisi  önkormányzatnak is  ebben valamilyen felelősséget 
vállalni.

Juhász Sándor:  a pilisi önkormányzat kiadta az építési engedélyt, de a feltüntetés nem a 
pilisi önkormányzatot terheli. Erről nem neki kell gondoskodni, hanem az akkori monori 
önkormányzatnak kellett volna ezeket a feladatokat elvégeztetnie. 

Vargáné Vass Éva: ez ennél egy kicsit bonyolultabb, hogy az önkormányzat vállalja-e a 
felelősséget és ennek a felelősségnek az anyagi vonzatát, ugyanis az önkormányzat nem ad 
ki  építési  engedélyt.  Az  I.  fokú  építésügyi  hatóság  adja  ki  az  építési  engedélyt,  vagy 
használatbavételi  engedélyt. Ez nem önkormányzati-hatósági ügy, hanem államigazgatási- 
hatósági ügy. 
Az  elmúlt  időszakban  több  alkalommal  vonták  össze,  illetve  jelölték  meg  az  I.  fokú 
építésügyi hatóságok feladatellátását. El lehet képzelni, hogy valamilyen oknál fogva ez irat 
nem került be véglegesen az irattárba. 
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Ha megnézik a  vázrajzot,  2009.  december 17-én érkezett.   A polgármesteri  hivatal   ezt 
megelőző  időben  ezen  az  ügyön  folyamatosan  dolgozott,  hogy  lehetőség  szerint  a 
használatbavételi engedély valamelyik gazdálkodó szervezettől, hatóságtól előkerülhessen. 
Nincs az ügynek olyan érintettje, akivel legalább egyszer ne álltak volna levelezés, telefon 
vagy e-mail kapcsolatban. Ezt a használatbavételi engedélyt sem a tulajdonos, sem pedig az 
akkori  tulajdonos önkormányzat,  sem az építésügyi hatóság,  sem az akkori  Pest  Megyei 
Közigazgatási Hivatal, mint II. fokon eljáró hatóság, sem a kivitelező nem tudta prezentálni. 
Amikor az óvodapályázat 2009-ben szóba került első alkalommal, akkor vették észre, hogy 
az  óvoda  3-4  helyrajzi  számon  áll.  Ekkor  kezdték  el  intézni  az  ügyet,  hogy  a  telkek 
összevonásra kerüljenek. Földmérőt kellett megbízni. Ez egy hosszú folyamat volt, de ennek 
már  a  végére  értek.  Most  a  következő  lépés  az  volt,  hogy  elindították  a  felderítést  a  
használatbavételi engedély ügyében, ami sajnos kudarccal végződött és nem tudnak tovább 
az önkormányzatnak lehetőséget vagy alternatívát kínálni abban, hogy van még hely, ahol 
fellelhetőek. 

Dr. Pácziné Félix Anna:  elmondja, hogy a fedezetről is döntöttek a Pénzügyi Bizottság 
ülésén. 

Vargáné Vass Éva: a képviselő asszony arra hívta fel a Képviselő-testület figyelmét, hogy a 
Pénzügyi Bizottság az ülésén tárgyalta ezt a napirendet, elfogadásra javasolja azzal, hogy a 
2012. évi költségvetési rendeletben kerüljön ez megjelölésre. 

Juhász Sándor: ezzel kerüljön kiegészítésre. 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

6/2012. (I.26.) Kt.
határozata

A Csicsergő Óvoda használatbavételi engedélyezési eljárásáról

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Csicsergő Óvoda használatbavételi 
engedélyezési  eljárásához  szükséges  dokumentumok  elkészítését  megrendeli  Dalosiné 
Molnár Ilona építésztől, aki 2085 Pilisvörösvár, Tűzoltó u. 7. szám alatti lakos.
Ennek fedezetét a bruttó 460.000,-Ft-ot a 2012. évi költségvetésében megjelöli.

Határidő: 2012. évi költségvetés tervezése
Felelős:   Juhász Sándor polgármester 
                Vargáné Vass Éva jegyző 

5.) Tsp. Tájékoztatás Monorierdő 4-es számú főút belterületi szakaszának 
áthelyezéséről
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

Juhász Sándor: korábban a Képviselő-testület úgy döntött,  hogy tesz egy kísérletet arra 
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vonatkozóan, hogy a belterületi táblát kijjebb helyezi. Ehhez a közút Kht. nem járult hozzá, 
így a belterületi tábla marad a helyén. Jó lett volna,, mert az önkormányzat a reklámtáblák 
által bevételre tehetett volna szert. 
Azt is tudni kell, hogy a külterületen lévő, a 4-es mellett lévő reklámtáblákat a Közút Kht. az 
összest lebontatja. Amennyiben  nem kerül lebontásra, úgy nem azt fogja büntetni, aki a 
reklámtáblát  elhelyezte,  hanem  azt,  akinek  a  területén  van  a  tábla.  Ha  önkormányzati 
területen van, az önkormányzatot fogja bírságolni, ha magánterületen, akkor a tulajdonost 
bírságolni. A felszólítások már meg lettek küldve, hogy a reklámtábla kerüljön elbontásra. 

A Képviselő-testület 7 igen – egyhangú - szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

7/2012. (I.26.) Kt.
határozata

Monorierdő 4-es számú főút belterületi szakaszának áthelyezéséről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Monorierdő  4-es  számú  főút 
belterületi szakaszának áthelyezéséről szóló tájékoztatást elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős:   Juhász Sándor polgármester
                Vargáné Vass Éva jegyző 

6.) Tsp. Tájékoztatás a védőnői tanácsadói helyiség ellenőrzéséről
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

Juhász  Sándor: elmondja,  hogy  az  ÁNTSZ  ellenőrzést  végzett.  Hosszabbítást  kért  az 
önkormányzat,  mert  csak  december  31-ig  volt  a  védőnő  működésének  az  engedélye. 
Megkérték az ÁNTSZ-től a hosszabbítást, amit meg is fognak kapni, de valószínű, hogy 
büntetést  is  fognak kapni,  ugyanis  az  uniós  előírásoknak  és  feltételeknek ez  a  védőnői 
tanácsadó  helyiség  nem  felel  meg.  Az  ÁNTSZ  úgy  nyilatkozott,  hogy  mivel  az 
önkormányzat nem tudott új helyiséget biztosítani, ezért büntetést fog kiszabni. 

Dzsupin Imréné:  elmondja, hogy az EKB 2011. október 18-án tárgyalta már a védőnői 
helyiséggel kapcsolatos dolgokat, még képlékeny volt a dolog, hogy esetleg bankkölcsönt 
kapnak, de ez a későbbiekben kútba esett. Valamilyen döntést kellene hozni, mert nem tudni, 
hogy az ÁNTSZ még ezt meddig fogja engedélyezni. Ha be kell zárni, az azt a problémát 
vonja maga után, hogy nem tudják hová elrakni a védőnői tanácsadót. Vagy Monorra kell 
átmenniük akkor a lakosoknak, ez visszalépés lenne. 
Az  első  megoldás,  javaslat  az  lenne,  hogy  vagy  bérelnének  egy  helyiséget  valahol 
Monorierdő  területén.  Másodiknak  azt  javasolná,  hogy  vagy  egy  önkormányzati  telken 
felépíteni, vagy egy könnyűszerkezetű faházat, amely minden kritériumnak megfelel, vagy 
csere telek. 
Harmadik megoldás lehetne, hogyha innen a hivatal átköltözik az új épületbe, akkor lehetne 
itt a védőnői tanácsadói helyiség. Ki van alakítva vizesblokk stb. vagy azt megoldani, hogy 
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ami ehhez  kell.  Nem lenne  olyan nagy finanszírozás,  hogy annyira  nagyon sok pénzbe 
kerülne. Ezt a megoldást találja a legjobbnak. 

Juhász Sándor:  bérelni- azt az épületet teljes egészében át kell alakítani az előírásoknak 
megfelelően.  Védőnői  szobától  kezdve,  elkülönítő,  fertőző  betegek  stb.  Azt  az  épületet 
akkor teljes egészében szét kell verni. Ez szintén nem 1M Ft-ba fog kerülni. 
Építeni – valóban van önkormányzati telek, ahol ezt meg tudják valósítani. Az építés is több 
milliót venne igénybe, ahhoz, hogy az előírások szerint kialakítsák a védőnői épületet.  
Ha megépül az önkormányzati épület és itt kialakítani: erről is lehet szó, de ez sem 1M Ft-
ba fog kerülni. Ha valaki megnézte az orvosi rendelő tervét és azt, hogy milyen előírások 
vannak a védőnői épületre, sajnos ez ismét csak súlyos 1M Ft-okat jelent. 
Ha az orvosi  rendelőt  nem fogják tudni megvalósítani,  hitelt  erre a bankok nem adnak. 
Javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  minden  erővel  és  minden  igyekezettel  azon 
legyenek, hogy az orvosi rendelő is megépüljön.
Van egy utolsó megoldás, amit nem igazán javasol, hogy kistérségen belül oldják meg a 
védőnői ellátást. 

Dzsupin Imréné:  érdemes lenne az ÁNTSZ-szel egyeztetni, hogy mik azok az előírások, 
amelyeket  biztosítani  kell  és  mennyibe  kerülne  az,  ha  ki  kellene  alakítani  a  mostani 
polgármesteri hivatal helyén a védőnői helyiséget. 

Juhász Sándor:  ez lefutott dolog, hogy mi kell hozzá, hiszen az orvosi rendelő tervében 
szerepel és ott  minden le van írva, hogy mire van szükség.  Az ÁNTSZ nem fog abban 
segíteni, hogy ez mennyibe kerül. Megoldásra került az, hogy most már két védőnő látja el a 
feladatot. 
Sajnos a büntetést ki fogják szabni, de fogják tovább engedélyezni a működést. 

Borbás Elvira: a harmadik megoldást jónak tartja. Össze kellene ülni a képviselőknek és 
összeállítani az anyagot, szakembert is megkérni, hogy  mennyibe kerül és akkor be tudják 
építeni a költségvetésbe. 

Juhász  Sándor:  beépíteni  be  tudják  a  költségvetésbe,  de  biztos  abban,  hogy  ez 
megvalósíthatatlan. Esetleg a későbbiekben módosíthatják a költségvetést. 

Dr. Páczi Antal:  a védőnői tanácsadó 1983 óta húzódik és nincs megoldva. Ezt nagyon 
fontos lenne megoldani, mert a körülmények, ahogy ott dolgoznak, embertelen.
Korábban szóba került a konténer is, amit később hasznosítani lehet. 

Juhász Sándor: a konténeres megoldás nem jöhetett számba, hiszen azokat a helyiségeket, 
ami előírás a konténerben elhelyezni nem lehet. Ezért vetették el a konténeres megoldást. 
Ezt most kilátástalannak találja. Remélhetőleg meg fog oldódni rövid időn belül. 

A Képviselő-testület 7 igen – egyhangú - szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
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Képviselő-testületének
8/2012. (I.26.) Kt.

határozata
A védőnői tanácsadói helyiséggel kapcsolatban

Monorierdő Község Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  védőnői  tanácsadói  helyiséggel 
kapcsolatos tájékoztatást tudomásul veszi.

Határidő: azonnal
Felelős:   Juhász Sándor polgármester
                Vargáné Vass Éva jegyző 

10:30 órakor Dr. Páczi Antal távozik (jelenlévők száma 6 fő)

7.) Tsp. Előterjesztés a 2012. évi temetési segély összegének megállapítására
            Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

Vargáné Vass Éva: a szociális rendelet szerint a helyben szokásos temetési költség 10%-a 
a temetési segély összege. Az elmúlt évben 200.000,-Ft volt a helyben szokásos temetési  
költség. 
A Képviselő-testület a 200.000,-Ft-on, illetve a 20.000,-Ft -on  nem változtatott. 

Szalai Gábor: a Szociális Bizottság úgy döntött, hogy mivel egy 100.000,-Ft-os temetésnek 
a 10%-a, az nagyon kevés. Megjegyzi a 20.000,-Ft is nagyon kevés egy temetéshez. Úgy 
gondolták, hogy a 20.000,-Ft az maradjon meg. 

Juhász Sándor: a Szomorú Szív Temetkezési Kft.  által a helyben nyújtott legkisebb 
költségen történő – köztemetés költsége 90.000,-Ft + Áfa 2012. évben. /114.300,-Ft/. Ez a 
költség magában foglalja akár hamvasztott vagy koporsós temetést. A közköltséges temetés 
nem tartalmaz ravatalozó használatot, a ravatalozás a sírnál történik. 

A Képviselő-testület 6 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

9/2012. (I.26.) Kt.
határozata

a 2012. évi temetési segély összegéről

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  korábbi rendeletet 
érvényben tartják és a temetési segély maradjon 20.000,-Ft.

Határidő: azonnal
Felelős:   Juhász Sándor polgármester

    Vargáné Vass Éva jegyző 
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8.) Tsp. Előterjesztés a 2012. évi csatornadíj emelésére
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

Juhász  Sándor: a  Kövál  Zrt.  6,-Ft  csatornadíj  emelést  javasol  m3-enként,  de  a 
tulajdonközösség úgy döntött, hogy 7,-Ft legyen m3-enként az emelés. Korábban hoztak 
egy döntést, hogy elfogadják a Kövál Zrt. javaslatát. Ezt a határozatot vissza kell így vonni.

A Képviselő-testület 6 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

10/2012. (I.26.) Kt.
határozata

a 258/2011.(XII.09.) Kt. határozat visszavonásáról

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 258/2011.(XII.09.) Kt. határozatát 
visszavonja.

Határidő: azonnal
Felelős:   Juhász Sándor polgármester
               Vargáné Vass Éva jegyző 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal 1 nem ellenében az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

11/2012. (I.26.) Kt.
határozata

A 2012. évi csatornadíj megállapításához szükséges javaslatokról

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2012-es évi csatornadíj emelésről 
szóló  tájékoztatást  elfogadja,  és  a  2012.  évi  csatornadíj  mértékét  nettó  7,-Ft/m3-rel 
megemeli.

Határidő: azonnal
Felelős:   Juhász Sándor polgármester
               Vargáné Vass Éva jegyző 

9.) Tsp. Előterjesztés Badár Irén kérelmére
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

Juhász Sándor: a kérelmet mindenki megkapta. 
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Szente  Béla:  ezzel  kapcsolatban  mondaná  azt,  hogy  a  piac  beruházással  kapcsolatos 
vizsgálat kifizetése nem közpénzből történt. A vizsgálat díját a képviselők tagjai befizették a 
házipénztárba és az önkormányzat továbbította ezt a Prudent Audit Kft-nek. A vizsgálat 
megrendelését  zárt  ülésen  tárgyalták  a  képviselők,  és  a  zárt  ülés  anyaga  nem hozható 
nyilvánosságra. A levélben tévesen szerepel a megállapítás, hogy nyilvános testületi ülésen 
döntött a testület a vizsgálat megrendeléséről. 2011.08.08-án nyílt ülés keretében döntött a 
Képviselő-testület, hogy a Prudent Audit Kft. két darab szerződés jóváhagyásáról. Javaslat, 
hogy  két  darab  szerződés-tervezetet  küldjék  meg  Badár  Irén  monorierdői  lakosnak. 
Megjegyezni  kívánja,  hogy  ráadásul  ez  a  levél  a  monorierdői  önkormányzat  egyik 
dolgozójának hozzátartozójától származik. 

Borbás  Elvira:  van  egy szerződésük  a  Prudent  Audit  Kft-vel,  ebben  a  szerződésben  a 
Prudent Audit Kft. 2.2.5. pontja szerint az eredeti szerződésben: a jelentés  más célra nem 
használható fel , illetve az kizárólag a Megbízó tájékoztatására szolgál, de így nem lehet  
segítségére a Megbízónak a Támogató által előírt kötelezettség teljesítésében.
Ez az eredeti szerződés kikötése, 2011.12.19-én a Prudent Audit Kft. egy korlátozott írásbeli 
engedélyt adott, ami úgy szól: kérésüknek megfelelően hozzájárulok ahhoz, hogy a jelentés  
tartalmát harmadik felek részére rendelkezésre bocsássák,  de azzal,  hogy azt  csak teljes  
terjedelmében  lehet  megismertetni  az  Önök  által  arra  feljogosítottakkal.  A  jelentésből  
részeket kiragadni, abból  kivonatos  közlést közzétenni, azt részleteiben idézni nem lehet,  
ahhoz nem járulok hozzá. 
Úgy  gondolja,  hogy  ezért  nem  tudják  ezt  a  vizsgálati  jelentést  kiadni,  mert  ehhez  a 
szerződéses rendelkezéshez az önkormányzat kötve van. Annak megszegése adott esetben 
kártérítési felelősséget vonhat maga után. Az első vizsgálattal kapcsolatban az a megérzése, 
hogy ott további vizsgálatok folynak, tehát ott semmiképpen sem, és mindkettőnél köti az 
önkormányzatot a szerződés. 
Ha ezt  kiadják,  ki  a  felelős  azért,  hogy ott  nem ragad ki  valaki  részeket.  Kérdés,  hogy 
hogyan tudja az önkormányzat ezt a kikötést betartani.

Juhász Sándor: ha jól érti, a Képviselő-testület által felhatalmazottnak adhatja ki. 

Szente Béla: volt egy határozat, ami úgy szólt, hogy a jelenlévők, akik a zárt ülésen részt  
vesznek, azok hozzájuthatnak a teljes anyaghoz. 

Juhász  Sándor: aki  a  zárt  ülésen  részt  vett  és  a  belső  ellenőr.  A szerződés-tervezet,  a 
megbízás nyílt ülésen lett tárgyalva. Kérdése, hogy a Képviselő-testület hozzájárul-e ahhoz, 
hogy ezt a szerződés-tervezetet rendelkezésre bocsátják Badár Irén részére. Ő a vizsgálati 
eredményt kéri. 

Borbás  Elvira: itt  az  a  kérdés,  hogy  a  szerződés  szerint,  illetve  feljogosította  az 
önkormányzatot a Prudent Audit Kft. vezetője, hogy kiadható-e. Eszerint úgy gondolja, hogy 
nem, mert nincs rá lehetőségük, különben szerződést szegnek. 

Szente Béla: azzal indokolná ezt a döntést, hogy tájékozódott és csak az augusztus 8-i volt 
nyílt ülés. 
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A másik kettő zárt ülésen történt, a zárt ülés anyagát pedig nem adhatják ki. 
Viszont augusztus 8-án nyílt ülés keretében döntöttek, hogy megbízzák ezzel a feladattal. 
Ennek a tervezetét, nincsen kizáró ok, hogy nem kaphassa meg. 

Juhász Sándor: a szerződés-tervezet nincs fenn a neten. 

Borbás Elvira: ha kéri, akkor elküldik neki. 

Szalai Gábor:  mivel nyílt ülésen elhangzott valamilyen döntés, így ha kéri, át lehet neki 
adni. 

A Képviselő-testület 6 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

12/2012. (I.26.) Kt.
határozata

Badár Irén kérelméről I.

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy amennyiben Badár 
Irén  kéri  a  vizsgálattal  kapcsolatos  szerződés-tervezetet,  azt  a  Képviselő-testület  a  nyílt 
ülésről szóló tervezetet  a Képviselő-testület rendelkezésre bocsátja. 

Határidő: azonnal
Felelős:   Juhász Sándor polgármester
                Vargáné Vass Éva jegyző 

A Képviselő-testület 6 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

13/2012. (I.26.) Kt.
határozata

Badár Irén kérelméről II.

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  dönt,  hogy  a  vizsgálatról 
készült zárt ülés anyagát, illetve jegyzőkönyvet  nem bocsátja rendelkezésre. 

Határidő: azonnal
Felelős:   Juhász Sándor polgármester
                Vargáné Vass Éva jegyző 

5 perc szünet

10.) Tsp. Előterjesztés jogszabályi változásokról
Előterjesztő: Vargáné Vass Éva jegyző 
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Vargáné Vass Éva:  elmondja, hogy csak azokról a jogszabályi változásokról adott rövid, 
írásos tájékoztatást, amelyek most ebben a pillanatban vagy az elkövetkezendő napokban a 
Képviselő-testületnek döntési kötelezettsége van. 
Már a mai ülésen elhangzott, hogy változni fog a szabálysértési törvény. Megszűnik az I. 
fokú jegyzői szabálysértési jogkör, április 15-én hatályba lép a törvény, május 31-ig szükség 
van  arra,  hogy  minden,  a  helyi  rendeletben  előforduló  szabálysértési  tényállást 
kigyomláljanak és azokat hatályon kívül helyezzenek. Változott és ebben a pillanatban két 
helyi önkormányzati törvénnyel dolgoznak, hiszen Magyarország helyi önkormányzatairól 
szóló törvény egy része hatályba lépett 2012. január 1-jén, ugyanakkor a 1990. LXV. törvény 
is  szintén  hatályban van.  Változni  fog  a  Munka  Törvénykönyve 2012.  06.01-i  hatállyal. 
Változni fog a közszolgálati törvény 2012. 03.01-i hatállyal. Megjelent a stabilitásról szóló 
törvény. Ez nagyon fontos törvény, ez tavaly év végén jelent meg a Magyar Közlönyben. 
Gazdálkodást érintő jogszabály változások is vannak, például teljesen új az Államháztartási 
törvény.  Teljesen  új  az  államháztartás  működési  rendjéről  szóló  kormányrendelet.  Az 
előterjesztés  tartalmazza,  hogy  2011.  december  23-án  fogadta  el  az  Országgyűlés  az 
államháztartásról  szóló  2011.  évi  CXCV.  törvényt,  ez  az  Áht.  A törvényi  felhatalmazás 
alapján  2011.12.31-én  a  kormány  megalkotta  az  államháztartási  törvény  végrehajtási 
rendeletét, amit régen Ámr-nek hívtak. Ez volt a 292/2009.(XII.19.) Kormányrendelet. Ez 
2012. 01.01-től már nem hatályos, helyette az Ávr. az államháztartás végrehajtási rendelete 
van,  illetve  ami  még  fontos  2012.01.01-től  változott  a  Ber.  a  belső  ellenőrzésről  szóló 
Kormányrendelet.  Ez  volt  a  193/2003  kormányrendelet  volt,  most  a  370/2011.(XII.31.) 
rendelet  váltotta  fel.  Ennek  a  neve  is  változott,  a  költségvetési  szervek  belső 
kontrollrendszeréről és  belső ellenőrzéséről szóló kormányrendelet. 
Teljes  egészében  a   Képviselő-testület  rendelkezésére  bocsátották  a  Nemzetgazdasági 
Minisztérium  főosztályának  tájékoztatóját  annak  érdekében,  hogy  ha  nem  lenne  elég 
kimerítő és pontos az összeállított tájékoztatás. Ezért gondolta azt, hogy még a tájékoztatást 
is odateszi és segítés a tájékozódásban. 
A gazdálkodást érintő jogszabályokkal átláthatóbbá válik a gazdálkodás, ám lényegesen több 
adminisztratív  feladattal  fog  járni.  Négy  elemi  költségvetést  készítenek,  önkormányzat, 
önkormányzati  hivatal,  Fekete  István  Általános  Iskola,  Csicsergő  Óvoda.  Mind  a  négy 
intézmény  esetében  teljes  egészében  külön  kell  bonyolítani  a  gazdálkodást.  Leírta  az 
előterjesztésben és nem kívánja ismételni, hogy mit terveznek meg az Áht. és a végrehajtási 
rendelet szerint az önkormányzat költségvetésében. 
Az önkormányzati hivatal önállóan működő és önállóan gazdálkodó költségvetési szerv. Az 
önkormányzat, mint jogi személy rendelkezik  adószámmal, önálló bankszámlaszámmal, és 
a  polgármesteri  hivatal  jelenlegi,  a  pénzintézetnél  vezetett  összes  bankszámlája, 
alszámlákkal együtt átkerül az önkormányzathoz. Egy pályázat kapcsán tavaly nyitottak egy 
bankszámlát,  azt  a  bankszámlát ezzel  egyidejűleg meg kell szüntetni,  a hivataltól át kell 
venni  a  költségvetési  elszámolási  számlát,  és  a  hozzá  kapcsolódó  alszámlákat,  mint  a 
TÁMOP, a KMOP, adófejlesztés, amelyekről ezeket a beruházásokat bonyolították. 
Az  önkormányzati  hivatalnak  a  jogszabály szerint  fizetési  számlát  nyit  a  pénzintézet,  a 
Képviselő-testület dönti azt el, hogy melyik pénzintézet szolgáltatását veszik igénybe. 
Megítélése szerint az lenne a jó, ha a jelenlegi számlavezető pénzintézetnél nyitnának egy 
bankszámlát, ezek nem bankszámlák, úgy hívja a jogszabály, hogy fizetési számlák. 
Fontos  lenne  a  jelenlegi  pénzintézetnél,  hiszen  talán  alkupozícióba  kerülhetnének  a 
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számlavezetési díjakat illetően. Ha megnő a bankszámlák mennyisége, akkor talán tudnak 
alkudni. 
Az előterjesztés végére odaírta, hogy milyen elvégzendő feladatok vannak. Tudni kell, hogy 
a  szakfeladat  rendhez  kapcsolódóan  még  várnak  egy  végrehajtási  rendeletre  a 
Nemzetgazdasági Miniszter rendeletére, ami befolyásolhatja még az elvégzendő feladatokat. 
Ez még tisztázásra váró kérdés. 
Az első határozati javaslat arra vonatkozik, hogy már tettek munkafolyamatok elindítását 
célzó,  arra  irányuló  intézkedést.  Az  intézményvezetőket  összehívták,  elmondták  nekik  a 
jogszabályi változásokat, azt, hogy a gazdálkodásban milyen felelősségi rendszer alakul ki,  
kinek, mikor, hogyan kell elkészítenie a költségvetést, az alapító okirat módosítást, hogyan 
kell megnyitni a fizetési számlákat, hogyan alakul az önkormányzati számlák sorsa. 
Felvették  a  kapcsolatot  a  Magyar  Államkincstárral,  ahol  az  intézményeknek  passzív 
adószáma van. Ez azért fontos, mert a passzív adószámot kérni kell aktiváltatni, az aktív 
adószámmal  elmehetnek  a  Képviselő-testület  által  kijelölt  pénzintézethez,  és  azzal  az 
adószámmal megnyithatják az intézmények részére a fizetési számlát. 

11:15 órakor Dr. Páczi Antal érkezik (jelenlévők száma 7 fő)

Vargáné Vass  Éva:  a költségvetési  gazdálkodását  az  intézménynek úgy kell  elképzelni, 
hogy az önkormányzat működési pénzeszközként  át fog adni 10,-Ft-ot. Az ő kiadása pedig 
9,9,-Ft. Ő ezt működési pénzeszközként veszi át. Minden esetben a polgármester úr fogja 
eldönteni, illetve a költségvetéshez  benyújtott  likviditási és pénzügyi finanszírozási terv 
lesz az alap abban, hogy melyik intézmény, mikor, mennyi pénzt kap a fizetési számlájára. 
A fizetési számlájáról történik a teljesítés. 
Ezért nő meg az adminisztratív munka, mert négy könyvelés, négy bank, négy pénztár. 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

14/2012. (I.26.) Kt.
határozata

Gazdálkodást megalapozó adminisztratív intézkedésekről

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt,  hogy  az önkormányzati 
gazdálkodást  megalapozó  munkafolyamatok  elindítását  az  erre  tett  adminisztratív 
intézkedéseket tudomásul veszi. 
Határidő:     Azonnal és január 31.
Felelős:         Juhász Sándor Polgármester

   Vargáné Vass Éva jegyző

A Képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
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15/2012. (I.26.) Kt.
határozata

Önkormányzati gazdálkodáshoz számlavezető pénzintézet kijelöléséről

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt,  hogy az önkormányzati 
gazdálkodáshoz nélkülözhetetlen számlák nyitására az OTP Nyrt- jelöli ki. 

Határidő:     Azonnal és január 31.
Felelős:         Juhász Sándor Polgármester

   Vargáné Vass Éva jegyző

Vargáné Vass Éva: a harmadik határozat-tervezet arról szól, hogy az önkormányzatnak egy 
pályázat kapcsán adószámot kellett kérni és bankszámlaszámot kellett nyitni. Ez megtörtént. 
Mivel  egy  költségvetési  szervnek,  jogi  személynek  a  közszférában  csak  egy 
bankszámlaszáma lehet,  ahhoz kapcsolódhat  alszámla,  ezt  a  számlát  meg kell  szüntetni. 
Ezzel együtt kérik megszüntetni a TÁMOP és a családtámogatási alszámlákat.

A Képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:
Monorierdő Község Önkormányzat

Képviselő-testületének
16/2012. (I.26.) Kt.

határozata

Önkormányzati gazdálkodáshoz az OTP Nyrt. Monori fiókjánál megnyitott számla 
megszüntetéséről

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az OTP Nyrt. Monori 
fiókjánál  az  önkormányzat  részére  a  11742056-1573622  számú  bankszámlát  az 
önkormányzati  gazdálkodáshoz  kapcsolódó  számlák  megnyitásával  egyidejűleg  kéri 
megszüntetni.
Kéri megszüntetni TÁMOP 3.1.4.,és a családtámogatási alszámlát is. 

Határidő:     Azonnal és január 31.
Felelős:         Juhász Sándor Polgármester

   Vargáné Vass Éva jegyző

A Képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

17/2012. (I.26.) Kt.
határozata

Önkormányzati gazdálkodáshoz számlák nyitásának kezdeményezéséről az OTP 
Nyrt. Monori fiókjánál
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Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt,  hogy az önkormányzati 
törzsszámhoz  kapcsolódó  számlák,  és  egyéb  az  önkormányzati  gazdálkodáshoz 
nélkülözhetetlen  alszámlák  nyitását  kezdeményezi  az  OTP Nyrt.  Monori  fiókjánál,  oly 
módon,  hogy  a  Polgármesteri  Hivatal  által  használt  számlaszámokat  az  önkormányzat 
részére nyittatja meg:

                  Monorierdő Község Önkormányzat Költségvetési Elszámolási számla: 
11742056-.............-00000000

     Monorierdő Község Önkormányzat Állami hozzájárulások elszámolási számla:
11742056-.............-05120000

Monorierdő Község Önkormányzat helyi iparűzési adó számla:
11742056-.............-03540000

Monorierdő Község Önkormányzat építményadó számla:
11742056-.............-02440000

Monorierdő Község Önkormányzat vállalkozók kommunális adója számla:
11742056-.............-02990000

Monorierdő Község Önkormányzat Gépjárműadó beszedési számla:
11742056-.............-08970000

Monorierdő Község Önkormányzat Egyéb bevételek elszámolási számla:
11742056-.............-08800000

Monorierdő Község Önkormányzat Bírság számla:
11742056-.............-03610000

Monorierdő Község Önkormányzat Késedelmi pótlék számla:
11742056-.............-03780000

Monorierdő Község Önkormányzat Idegen bevételek elszámolási számla:
11742056-.............-04400000

Monorierdő Község Önkormányzat Letéti Számla,
11742056-.............-06530000

Monorierdő Község Önkormányzat talajterhelési díj beszedési számla
11742056-.............-03920000

Monorierdő Község Önkormányzat termőföld bérbead. sz.jöva. számla
11742056-.............-08660000

Monorierdő Község Önkormányzat tart. idő u. idegenforgal. adó számla
11742056-.............-03090000

Monorierdő Község Önkormányzat elj. illeték besz. számla
11742056-.............-03470000

Monorierdő Község Önkormányzat befejezett viziközmű elsz-i számla
11742056-.............-08110000

Monorierdő Község Önkormányzat környezetvédelmi alap. számla
                                                       11742056-.............-04640000     

Határidő:     Azonnal és január 31.
Felelős:         Juhász Sándor Polgármester

   Vargáné Vass Éva jegyző

Vargáné  Vass  Éva:  a  két  határozat-tervezet  arról  szól,  hogy  az  önkormányzati  hivatal 
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részére fizetési számlát nyitnak, valamint a második határozat-tervezet arról szól, hogy a 
Fekete  István  Általános  Iskola  és  a  Csicsergő  óvoda  fizetési  számláit  az  OTP Nyrt-nél 
nyitják meg. 

A Képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

18/2012. (I.26.) Kt.
határozata

Az önkormányzati hivatal részére fizetési számla OTP Nyrt. Monori fiókjánál 
történő megnyitásáról

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt,  hogy az önkormányzati 
hivatal, mint önállóan működő és gazdálkodó költségvetési szerv részére a fizetési számlát 
az OTP Nyrt. Monori fiókjánál nyittatja meg.

Határidő:     Azonnal és január 31.
Felelős:         Juhász Sándor Polgármester

   Vargáné Vass Éva jegyző

A Képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

19/2012. (I.26.) Kt.
határozata

A Fekete István Általános Iskola, valamint a Csicsergő Óvoda részére fizetési 
számlák az OTP Nyrt. Monori fiókjánál történő megnyitásáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  dönt,  hogy az  oktatási 
intézmények (Fekete István Általános Iskola,  valamint a Csicsergő Óvoda) részére, mint 
önállóan működő költségvetési szervek részére a fizetési számlákat az OTP Nyrt. Monori 
fiókjánál nyittatja meg.

Határidő:     Azonnal és január 31.
Felelős:         Juhász Sándor Polgármester

   Vargáné Vass Éva jegyző

Vargáné  Vass  Éva: az  államháztartás  végrehajtásáról  szóló  kormányrendelet,  a  368-as 
kormányrendelet szerint a Képviselő-testület kijelölje azt az önállóan működő és gazdálkodó 
költségvetési  szervet,  amelyik  az  önállóan  működő  iskola  és  óvoda,  de  nem  önállóan 
gazdálkodó  intézmény  gazdasági  feladatait  ellátja.  Ez  egy  lehetőség  a  kormányrendelet 
szerint,  a  másik  lehetőség,  hogy  kívülről,  gazdálkodó  szervezettől  rendelik  meg  ezt  a 
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szolgáltatást, vagy gazdálkodó szervezetet hoznak létre, pl.  a Gamesz.

A Képviselő-testület 6  igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

20/2012. (I.26.) Kt.
határozata

Az önkormányzati hivatal - önállóan m köd  költségvetési szervek részére-ű ő  
gazdasági feladatellátásra történő kijelöléséről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  államháztartási  törvény 
végrehajtásáról szóló 368/2011.(XII.31.) Korm. rendelet 10.§ (1)-(2) bekezdése alapján úgy 
dönt, hogy  Fekete István Általános Iskola, valamint a Csicsergő Óvoda önállóan m ködű ő 
költségvetési  szervek  m ködtetésével,  üzemeltetésével,  a  beruházásokkal,  a  vagyonű  
használatával, hasznosításával, védelmével kapcsolatos feladatok ellátására az irányítás alá 
tartozó Önkormányzati Hivatalt jelöli ki. 
A gazdasági szervezettel nem rendelkez  költségvetési szerv és a kijelölt költségvetési szervő  
a munkamegosztás és felel sségvállalás rendjét megállapodásban rögzíti. A megállapodáső  
el készítésére az intézmények vezet it kéri fel.ő ő

Határidő:     Azonnal és január 31.
Felelős:         Juhász Sándor Polgármester

    Vargáné Vass Éva jegyző

Egyebek

Vargáné Vass Éva: már jelezte, hogy fokozatosan érkeznek az ülésre a Képviselő-testület 
elé  a  jogszabály  módosítások.  Jó  néhány  tervezettel  már  készen  vannak,  a  rendkívüli 
testületi ülésre is fognak behozni jogszabály módosítást. 
Elmondja, hogy a polgárőrség vezényelhetővé válik a rendőrség számára, egyenruhára és 
egyéb felszerelésekre lesz szükség. 
A védőnői szolgálat 2012. 01.05-től két fővel végzi a lakosság szolgálatát.
A tegnapi  napon jártak a Pro Régiónál a  polgármesteri  hivatal  építésével kapcsolatban, 
örömmel számol be arról, hogy a hivatal építésével megbízott projektmenedzser nagyon jó 
munkát  végez.  Azért  voltak  a  Pro Régiónál,  mert  egy e-mailes  megkeresésben bekértek 
valamennyi  dokumentumot  a  hivatal  építésével  kapcsolatban.  Az  ügyben  keletkezett 
valamennyi iratot otthagyták. 
Fontos, hogy a tegnapi nap folyamán, amikor másolták az anyagot a Képviselő-testületnek 
az  1-262/2011.  számon  rendelkezésre  bocsátott  ajánlattételi  felhívásban  a  szerződés 
időpontja  tévesen  került  megállapításra,  mert  ott  2012.02.07.  volt,  ehelyett  02.27.  A 
kiírásban  helyesen jelent  meg.  Tájékoztatja  a  Képviselő-testületet,  hogy a  közbeszerzési 
szakértő, akit megbíztak, észlelte ezt a hibát,  és ezt javította. 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza:
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Monorierdő Község Önkormányzat

Képviselő-testületének
21/2012. (I.26.) Kt.

határozata
Tájékoztatás elfogadásáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Pro  Régió  Kft-nél  folytatott,  a 
KMOP-5.2.1/A-09-2009-0015  azonosítószámú  pályázat  közbeszerzésével  kapcsolatos 
egyeztetésről szóló tájékoztatást elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős:   Juhász Sándor polgármester
                Vargáné Vass Éva jegyző 

Juhász  Sándor: felvetődtek  ott  kérdések  a  Pro  Régiónál,  korábban  megkereste  a  Pro 
Régiótól a hölgy és azt mondta, hogy tudja-e azt, hogy ettől a szerződéstől el is állhatnak. 
Nem tett eleget a projektmenedzser azoknak a dolgoknak, ami az ő kötelessége lett volna,  
valóban megtehette volna a Pro Régió azt, hogy a szerződéstől eláll. A tegnapi nap folyamán 
úgy nyilatkoztak, hogy nincs ilyen szándék. A 24 hónapba beleférnek még, a probléma az, 
hogy meg kellett volna már kezdeni a beruházást és már le kellett volna hívni a pénzt. Ez 
nem történt meg, ez egy hiba, de emiatt nem fognak szankciót alkalmazni. Csak annyi volt a 
kérésük,  hogy ezt  szeptember  8-val  fejezzenek  be,  mert  jön  a  büntetés  és  a  támogatás 
visszavonása.  Az  utolsó  összeg  lehívása  csak  akkor  történhet  meg,  amikor  a 
használatbavételi engedélyt megkapják. 

Nagy Lászlóné: a Mi újság Monorierdő c. lap szerkesztőségéhez küldtek egy levelet Juhász 
Sándor polgármester úrnak. Egy lakos fordult a szerkesztőséghez, mert úgy érzi, hogy már 
csak  a  nyilvánosság  segíthet  a  problémáján.  Annyit  mondott,  hogy  már  járt  az 
önkormányzatnál  ezzel  a  kérelemmel,  adott  be  kérelmet,  úgy vette  ki  a  szavaiból,  hogy 
írásban, és a mai napig nem kapott rá választ. A Pacsirta és a Barátság utca sarkán lévő 
vendéglátóipari egység nyitva tartásával kapcsolatos a kérelem. 

Juhász Sándor: elmondja, hogy jelen pillanatban a működési engedélyt nem Monorierdő 
önkormányzat  adja ki. Szóbeli panasz valóban érkezett, de írásbeli panasz nem érkezett. 
Kérte őket, hogy írják le, hiszen szóbeli panaszra nem tudnak reagálni. Nem érti, miért az 
újságot kereste meg.

Vargáné Vass Éva:  ez a levél nem a polgármester urat  illeti,  hanem az iktatót,  ez nem 
önkormányzati hatósági ügy, hanem közigazgatási ügy. Ha az ügyfélnek panasza van, akkor 
bejön  és  vagy  leírja,  vagy  jegyzőkönyvbe  mondja,  vagy  postán   juttatja  el  a  levelet.  
Vélhetően a panasza azért nem került elintézésre, mert nem a hatósághoz fordult, hanem az 
önkormányzat  polgármesteréhez,  akinek  ebben  nincs  hatásköre.  Ne  az  jelenjen  meg  az 
újságba,  hogy  panasszal  fordult  és  nem  intézték  el.  Törvénysértő  lenne,  ha  ebben  ő 
intézkedne. 
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Juhász Sándor: több tárgy nem lévén az ülést 11:32 órakor bezárja. 

K.m.f.

Juhász Sándor
polgármester

Vargáné Vass Éva
jegyző

Dr. Pácziné Félix Anna
jegyzőkönyv hitelesítő

Szalai Gábor
jegyzőkönyv hitelesítő
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